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PROTOKÓŁ Nr 11/2012

z XI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 27 lutego 2012 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia  XI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonał  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej,  Pan Arkadiusz  Rybak.  Powitał  on  wszystkich  zebranych Radnych,  przedstawicieli 

władz  samorządowych,  dyrektorów  placówek  podległych  oraz  przedstawicieli  grona 

nauczycielskiego Szkoły Podstawowej w Dębołęce a także rodziców uczniów z tej szkoły; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Arkadiusz Rybak;
– na sekretarza XI sesji powołany został radny, Pan Mariusz Wojciechowski;
– Pan  Arkadiusz  Rybak  nawiązał  do  wspólnego  stanowiska  Radnych  ustalonego  na  ostatnim 

posiedzeniu komisji zaproponował zdjąć z programu sesji projekty uchwal w pozycjach 6 a – 6e 

i wprowadzić na to miejsce uchwalę Nr XI/84/2012 w sprawie zamiaru utworzenia od dnia 1 

września  2012  roku  Zespołu  Szkół  i  Placówek  w  Piotrkowie  Kujawskim.  (15  radnych 

opowiedziało się za przyjęciem)zaproponowanej zmiany porządku obrad,

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a 

- Pan Arkadiusz Rybak – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały Nr XI/84/2012 

w  sprawie  zamiaru  utworzenia  od  dnia  1  września  2012  roku  Zespołu  Szkół  i  Placówek  w 

Piotrkowie Kujawskim wraz z jej uzasadnieniem i Aktem Założycielskim.

Radni nie podjęli dyskusji na temat odczytanego projektu uchwały Nr XI/84/2012, przystąpili do 

glosowania. W wyniku głosowania uchwala została przyjęty jednogłośnie, 15 Radnych głosowało 

za jego przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

- Pan Mariusz Wojciechowski odczytał oświadczenie w imieniu Klubu Radnych VI Kadencji, które 

stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Odczytał:  „Oświadczamy,  że  nigdy  w  naszych 

działaniach  nie  kierowaliśmy się  zamiarem zamknięcia  żadnej  szkoły na  terenie  naszej  gminy. 

Uważamy,  że  całą  naszą  społeczność  należy  traktować  jednakowo.  Spotkanie  w  Dębołęce  nie 

wniosło niczego nowego w sprawie oświaty, bowiem decyzje co do ostatecznego kształtu reformy 

zostały podjęte na wspólnym posiedzeniu komisji  Rady Miejskiej  w dniu 21 lutego 2012 roku. 

Ubolewamy nad tym, że propozycje uchwał przedstawione do dyskusji zostały wykorzystane do 

podburzenia społeczeństwa przeciwko nam. Sądzimy, że było to działanie manipulacyjne i walka o 
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elektorat. Oświadczamy, że jesteśmy gotowi do szukania pomysłów, by wszystkim mieszkańcom 

naszej gminy żyło się lepiej. Jesteśmy otwarci na kontakt i dyskusję ze stronami zainteresowanymi.”

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  powiedział:  „Myślę,  że  najpierw  musimy  dyskutować  ze 

społeczeństwem a potem o nim decydować.” Podziękował Radnym za rezygnację z likwidacji szkół 

terenowych. Zadeklarował, że nadal będzie się szukać rozwiązań oszczędnościowych w oświacie.

- Pan Wiesław Michalak zapytał jakiego patrona będzie miał Zespół Szkół oraz jak to się stało, że 

klub  pozwolił  sobie  na  to  aby  wprowadzać  projekty  uchwal  na  sesje?  Ponowił  także  temat 

poruszany kilkakrotnie  o  tym,  że  w jego mniemaniu  powinno  się  go zapraszać  na  sesje  Rady 

Miejskiej jako Przewodniczącego rolników indywidualnych.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że to czy klub sobie na coś pozwoli czy też nie to temat na 

odrębną dyskusję ale to, że uchwały znalazły się na BIP-ie to zostanie wyjaśnione. Powiedział, że 

na tym należy zakończyć dyskusję na temat szkół.

- Pani Arleta Petek powiedziała, że w kwestii patronów szkół, które wejdą do Zespołu Szkół, nic się 

nie zmieni.

Ad. 7

- Pani Arleta Petek ponowiła interpelację zgłoszoną na ostatniej sesji, dotyczącą wstawienia znaku 

ograniczenia wjazdu pojazdów do 20 ton. Zgłosiła również interpelacje o utwardzenie ul. Łąkowej

- Pan Sławomir Bogucki zgłosił interpelację dotycząca ul. Piłkarskiej. Kierowcy poruszający się ul. 

Sportową są zdezorientowani, po wjechaniu na osiedle. Proszę o wstawienie znaku informacyjnego.

- Pan Wiesław Michalak poprosił o udzielenie mu wyjaśnień na piśmie odnośnie tego czy prawdą 

jest, że na dzieci miejskie jest wyższa dotacja niż na dzieci w szkołach wiejskich? Zapytał czy nie  

można dowozić dzieci z miasta do szkół na wsi? 

- Pan Stanisław Kwiatkowski wyjaśnił, że subwencja oświatowa jest równa na wszystkie dzieci, bez 

względu na ich miejsce nauki.

- Pan Krzysztof Żak powołując się na § 71 ust.  2 Statutu Miasta i  Gminy Piotrków Kujawski, 

poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska o powiadomienie o terminie 

odbycia się posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, na której będzie przydzielany 

sołectwom kamień na remonty dróg.

- Pan Stanisław Pomianowski interpelował o wysłanie równiarki na ulice: Wypycha, Dworcowa, 

Kolejowa.

Ad.8

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy można odczytać dokument skierowany przez władze do Prezydenta 

w sprawie trudnej sytuacji finansowej panującej w samorządach?
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- Pan Jerzy Waszak odczytał pismo wysłane do Prezydenta.

- Pan Krystian Berliński zapytał dlaczego Pan Dyrektor Kwiatkowski nie poinformował Radnych o 

tym, że tworząc filie  szkoły w Piotrkowie Kujawskim będzie należało najpierw je zlikwidować 

szkoły terenowe i zwolnić nauczycieli?

-  Pan  Stanisław  Kwiatkowski  wyjaśnił,  że  takie  informacje  zostały  przekazane  po  wizycie  w 

Kuratorium Oświaty, nie ma innego wyjścia prawnego.

- Pani Halina Wawrzyniak zapytała Pana Edwarda Kubisiaka: „Ile szkół było zlikwidowanych za 

czasów gdy Pan Był Radnym? Czy z takim samym zaangażowaniem troszczył  się Pan o dobro 

dzieci i nauczycieli wówczas?”

-  Pan  Edward  Kubisiak  odpowiedział:  „My  likwidowaliśmy  szkoły  po  konsultacjach  z 

mieszkańcami,  przekonywaliśmy ich i  ludzie  na to  przystali.  Wówczas  istniały sytuacje,  gdy w 

szkole nie dało się utworzyć oddziału bo było np. jedno dziecko w klasie, ale żaden z nauczycieli  

nie został zwolniony. Jeśli się przystępuje do likwidacji należy mieć ku temu realne przesłanki. Na 

spotkaniu w Szkole Podstawowej w Dębołęce w dniu 21 lutego zadałem Klubowi pytanie o owe 

przesłanki, jakimi kierowano się próbując wdrożyć taki pomysł? – nikt wówczas mi na to pytanie 

nie odpowiedział. W Szkole Podstawowej w Dębołęce jest 156 uczniów zatem przekształcanie tej 

szkoły nie ma sensu.”

- Pani Halina Wawrzyniak powiedziała: „Ale my nie chcieliśmy likwidować tylko utworzyć filię. 

Nie wiedzieliśmy, że aby to zrobić trzeba najpierw zlikwidować szkolę.”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nakręcanie zbrojne nie ma w tej chwili sensu.

- Pan Edward Kubisiak powiedział: „Ja się nie opieram na bezsensownej walce, ale na ustaleniach 

Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia, o których dowiedziałem się od koleżanek dyrektorek obecnych 

na tym spotkaniu.  Ustalono wówczas, że Szkoła Podstawowa w Dębołęce pozostaje bez zmian, 

potem jednak okazało się inaczej. Dlatego podniosłem ten temat. Drodzy Radni, nie mówię tego do 

wszystkich Radnych, jeśli czegoś nie wiecie to się douczcie, doczytajcie, ale nie bierzcie pomysłów 

z kapelusza.”

- Pan Arkadiusz Rybak zaproponował aby zakończyć tę dyskusję.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że cieszy się, że w tej  sprawie zwyciężył rozsądek, ale 

dodał, że jego zdaniem temat oświaty powróci jeszcze w tej kadencji Rady pod jej obrady.

-  Pan  Stanisław  Pomianowski  zapytał  n  jakim  etapie  są  ustalenia  z  kopalnią  dotyczące  ich 

partycypacji w budowie wodociągu w sołectwach Wincentowo – Stawiska?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że przedstawiciel kopalni otrzymał kosztorys inwestycji.

- Pan Jerzy Gilewski powiedział, że problem braku wody w sołectwach Wincentowo i Stawiska jest 

duży,  ale  jest  ona  dowożona.  Powiedział  także,  że  na  tamtych  terenach  nie  jest  potrzebne 

zawiązanie spółki wodnej, jego zdaniem tamte tereny należy nawadniać a nie odwadniać. Poruszył 
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także temat przypisywania rowów rolnikom przez Powiat. Zapytał dlaczego tak się dzieje?

- Pan Wojciech Kumoterski wyjaśnił, że dopisywanie rowów do działek odbywa się na podstawie 

prawa UE, które wchodzi od 1 marca 2012 r. 

- Pan Wiesław Lisiecki powiedział, że przy drogach powiatowych w rowach stoi woda bo rowy są 

niedrożne. Zapytał czy zostaną one udrożnione?

- Pan Wojciech Kumoterski powiedział, że został poinformowany o tym, iż Rejonowy Zarząd Dróg 

Publicznych nie ma na ten cel środków.

-  Pan  Wiesław Michalak  powiedział:  „Trzeba  sobie  powiedzieć,  że  obecna  Rada  Miejska  jest 

najlepszą Radą jaka była do tej pory. Nie bójmy się napisać i powiedzieć czyj tak naprawdę był 

pomysł o likwidacji szkoł,  nie zganiajmy tego na Radnych. Proszę Radnych o realne zajęcie się 

sprawą kopalni, zaoferował swoją pomoc w ściągnięciu kompetentnych osób, nie laików, którzy 

nam wytłumaczą na czym polega zagrożenie kopalnią. Jeśli ktoś chce jechać ze mną do sądu w 

sprawie  rozstrzygnięcia  sprawy dotyczącej  rażącego naruszenia  przepisów administracyjnych,  to 

zapraszam. Proszę radnych, pomóżcie rolnikom, bo oni sprawy przepustów z powiatem wygrają.”

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że dopóki Zarząd dróg Powiatowych nie zrobi rozgraniczenia 

dróg  to  nikt  z  rolników  nie  dostanie  rowu  ani  przepustu.  Dodał,  że  będzie  o  tym  rozmawiał 

wspólnie z pozostałymi Radnymi. 

- Pan Marian Strażowski powiedział, że nikt go nie zmusi do przejęcia rowu na własność.

- Pan Wiesław Lisiecki poinformował o tym, że Pani Dworzyńska wcina się ze swoimi drzewami w 

pas drogi. Poprosił o sprawdzenie tego stanu.

 

Ad. 9
– Pan Arkadiusz Rybak po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.30

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                                                              Arkadiusz Rybak
                                                                                                        .........................................
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